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                                           P R O T O K Ó Ł   Nr XXXIV/08  
 
XXXIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Rewal odbytej w dniu 19 grudnia  2008 
roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Rewal.  
 
 
 O godzinie 08.35 prowadząca obrady Przewodnicząca Rady radna 
Joanna Drzewińska - Dąbrowska stwierdziła, iŜ aktualnie w posiedzeniu 
zgodnie z listą obecności uczestniczy 14 radnych (nieobecny z powodu 
choroby radny K. Ciszek), co przy ustawowym składzie Rady 15 osób – 
bezwzględna liczba głosów ustawowego składu Rady wynosi 8 osób – co 
stanowi wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.   
Otwierając sesję powitała przybyłych na obrady radnych oraz zaproszonych 
gości.  
  

Ad. 2. Protokół z XXXIII sesji Rady Gminy bez odczytywania został przyjęty – 
za 12 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu – głosowało 14 radnych.         
 

Ad. 3. Porządek obrad. 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2.  Przyjęcie protokołu z   XXXIII sesji Rady Gminy 
3. Przedstawienie porządku obrad.  
4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej Sesji Rady Gminy. 
5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów. 
6. Przystąpienie do opracowania zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Rewal. 
7. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie 
Rewal na 2009 rok.   

8. Przyjęcie przez Gminę Rewal zadania z zakresu edukacji publicznej.      
9. Gospodarowanie mieniem komunalnym.    
10.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia BudŜetu Gminy na rok 2009.     
11.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.       
12. Wolne wnioski i zapytania.  
14. Zakończenie obrad.       
 

Autopoprawka z przedstawionego porządku obrad wykreślić i przenieść 
do rozpatrzenia na sesji styczniowej pkt 6 porządku obrad.   

 P.  E. Łonyszyn Sekretarz Gminy w imieniu Wójta Gminy złoŜyła wniosek aby 
do porządku obrad jako kolejny pkt przed odpowiedziami na interpelacje i 
zapytania wprowadzić kolejny pkt dotyczący podjęcia uchwał w sprawie 
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zmian - na wniosek nadzoru Wojewody - w uchwałach podjętych na 
wcześniejszych sesjach Rady Gminy. Dotyczy to następujących uchwał:  
 -  Nr XXXI/220/08 Rady Gminy z dnia 14 listopada 2008 roku,  
 -  Nr XXXIII/244/08 rady Gminy z dnia 05 grudnia 2008 roku.  

Komisje na posiedzeniu w dniu 17 grudnia 2008 roku zostały z tym 
zapoznane i pozytywnie zaopiniowały w/w wniosek .         

Autopoprawka zgłoszona przez Przewodniczącą Rady oraz wniosek 
Wójta Gminy  zostały przyjęte jednogłośnie – głosowało 14 radnych.    
Zmieniony porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych poprawek  przyjęty 
jednogłośnie  przedstawia się następująco:   

 
1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  
2.  Przyjęcie protokołu z   XXXIII sesji Rady Gminy 
3.  Przedstawienie porządku obrad.  
4.  Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej Sesji Rady Gminy. 
5.  Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  
6.  Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania     
     Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania  Narkomanii w  
     Gminie Rewal na 2009 rok.   
7.  Przyjęcie przez Gminę Rewal zadania z zakresu edukacji publicznej.      
8.  Gospodarowanie mieniem komunalnym.    
9.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia BudŜetu Gminy na rok 2009.    
10 Wprowadzenie zmian w uchwałach:   

1)w uchwale Nr XXXI/220/08 Rady Gminy z dnia 14 listopada 2008 roku;  
2) w uchwale Nr XXXIII/244/08 Rady Gminy z dnia 05 grudnia 2008 roku.   

11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.       
12.Wolne wnioski i zapytania.  
13. Zakończenie obrad.       

 
Ad. 4. Informacja Wójta Gminy o działalności od ostatniej sesji.  

P. Wójt - wszystkie działania skierowane były na prace wokół opracowania na 
dzisiejszą sesję projektu budŜetu gminy. Odbyło się 4 posiedzenia i bliŜsze 
dane w trakcie dyskusji przy przyjmowaniu budŜetu gminy.     
 

Ad. 5. Interpelacje radnych i zapytania sołtysów.  
Nie zgłoszono.  
 

Ad. 6. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Rewal 
na 2009 rok.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały 
wraz z załącznikami.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 7. Przyjęcie przez Gminę Rewal zadania z zakresu edukacji 
publicznej.  
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Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały. 
Uchwała została podjęta - za  głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw – 
głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 8. Gospodarowanie mieniem komunalnym.  
Komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały przedłoŜony projekt uchwały. 
Uchwała została podjęta – za głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw – 
głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 10. Wprowadzenie zmian w uchwałach.  
P. Sekretarz Gminy P. E. Łonyszyn przedstawiła potrzebę podjęcia tych 
uchwał dla tych z radnych i sołtysów którzy nie byli obecni na ostatnim 
posiedzeniu Komisji Rady podczas którego sprawa była omawiana. W 
pierwszym przypadku zmiana dotyczy czasu wprowadzenia w Ŝycie podjętej 
uchwały. PoniewaŜ jako uchwała która stanowi prawo miejscowe i jako taka 
podlega opublikowaniu nie zmieściła się juŜ w przygotowywanych do 
publikacji przed 15 grudnia  Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego w związku z czym  musi być zmieniony zapis w 
pierwotnie podjętej uchwale a zmienić go moŜna tylko poprzez podjęcie 
stosownej uchwały – jest to wniosek nadzoru prawnego Wojewody.  
W drugim przypadku zmiany dotyczą uchwały w sprawie Regulaminu 
korzystania z obiektów sportowych. Tu proponowane są do wprowadzenia 
dwie zmiany pierwsza to autopoprawka zmiany zapisu części I Regulaminu. 
Druga zmiana – na wniosek nadzoru prawnego Wojewody dotyczy 
wykreślenia w całości z części V Regulaminu pktu 16 bowiem zapis ten nie 
leŜy w gestii prawa miejscowego a dotyczy przepisów porządkowych.  
       

Ad. 10/1. W uchwale Nr XXXI/220/08 Rady Gminy z dnia 14 listopada 
2008 roku.   
Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.  
 

Ad. 10/2. W uchwale Nr  XXXIII/244/08 Rady Gminy z dnia 05 grudnia 
2008 roku.  
Komisje Rady Gminy nie wniosły uwag do przedłoŜonego projektu uchwały.  
Uchwała została podjęta jednogłośnie – głosowało 14 radnych.    
 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia BudŜetu Gminy na 2009 
rok.   
P. Wójt – po raz drugi oddaje do przyjęcia nasz budŜet gdyŜ jest on efektem 
informacji przemyśleń zarówno radnych jak i mieszkańców gminy oraz 
pracowników U.G. a szczególnie Skarbnika Gminy. Nie wszystko udaje się 
pospinać – jak to jest zawarte w części opisowej - i część zaplanowanych 
inwestycji zostanie przesuniętych na późniejsze miesiące tak, aby ich 
realizacja przebiegała w drugiej połowie roku a spłata przeniesiona na rok 
2010. Następnie omówił udział procentowy poszczególnych miejscowości w 
realizacji budŜetu. Jeśli chodzi o wydatki budŜetowe to jest budŜet na 
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poziomie duŜego miasta powiatowego – 78 mln zł na wydatki i jest to rekord 
rekordów. Z tego budŜetu na inwestycje przeznacza się 63,7 %. UwaŜa, Ŝe nie 
ma takiej drugiej gminy w Polsce mającej tak wysoki  procent inwestycyjny.  
Wg doniesień medialnych rok 2009 będzie najtrudniejszym rokiem dla 
gospodarki w kraju. W przedkładanym projekcie budŜetu zmniejszyliśmy 
dochody ze sprzedaŜy mienia. W ostatnich przetargach widać, Ŝe na rynku 
tym jest impas, Ŝe  nabywcy są nastawieni na zakup konkretnych 
pojedynczych nieruchomości. Zdaje sobie sprawę z tego, Ŝe nie moŜna było 
zabezpieczyć aspiracji niektórych sołtysów i mieszkańców. Ten budŜet 
pokazuje, Ŝe obok najwaŜniejszych inwestycji  w roku 2009 tj. modernizacja 
oczyszczalni ścieków oraz rewitalizacja kolejki wąskotorowej realizujemy 
ponad 100 pomniejszych inwestycji. Musimy mieć świadomość, Ŝe nie 
moŜemy mieć wszystkiego i zrealizować wszystkich pomysłów. Gmina jak 
widać jest wielkim placem budowy a w roku 2009 zamierzamy wprowadzić 
szereg nowych pomysłów. Zamierzamy wprowadzenie płatnego parkowania 
będzie to z pewnością kontrowersyjne rozwiązanie – gminy ościenne juŜ to 
zrobiły, więc jesteśmy jedną z ostatnich gmin zamierzających to wprowadzić.  
Nie mniej nie będziemy tego wprowadzać na siłę. Wszystkie uwagi staraliśmy 
się aby były uwzględniane jednak nie wszystkie zgłoszone wnioski z zebrań 
wiejskich udało się uwzględnić. Rok 2009 będzie dla naszej gminy rokiem 
szczególnym gdyŜ będą – jak nigdy dotąd na tak szeroką skalę - realizowane 
inwestycje finansowane z budŜetu centralnego. W dniu wczorajszym 
otrzymaliśmy propozycję - z WFOŚiGW – abyśmy wyrazili chęć  przystąpienia 
do stowarzyszenia i kolejne 20 mln zostanie przeznaczone na ratowanie 2 plaŜ 
tj. Rewala i Ustronia Morskiego. Kolejne przedsięwzięcie w przyszłym roku to  
modernizacja sieci energetycznej w tym przejęcie energii z siłowni wiatrowych 
z terenu Gminy Karnice do zmodernizowanej stacji zasilania w Niechorzu oraz 
przejście na zasilanie z sieci naziemnej na zasilanie kablami podziemnymi, czyli 
słupy energetyczne – szczególnie na terenach leśnych – będą powoli znikać z 
naszego krajobrazu. 
Na zakończenie chciałby podziękować pracownikom U.G. za duŜe 
zaangaŜowanie w pracy do ostatniego dnia. Dostarczona wersja ostateczna 
budŜetu nie jest z pewnością idealna.  
Motto jakiego uŜył oraz wybór zdjęcia  jego zdaniem jest trafny gdyŜ 
pesymizm nigdy nie wygrał Ŝadnej bitwy. A walka o umocnienie klifu i to 
symboliczne zejście  w Trzęsaczu teŜ zostanie wygrana i będziemy mogli z 
niego w pełni korzystać i zostanie teŜ  - w duŜej mierze dzięki Państwu -  
wygrana batalia o realizację wszystkich zaplanowanych w budŜecie 
przedsięwzięć.   
P. S. Babiło Skarbnik Gminy odczytał treść uchwał Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie w sprawach:  
-   wydania opinii o przedłoŜonym projekcie uchwały budŜetowej Gminy    
     Rewal na  2009 rok, 
-   wydania opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu publicznego 
    dołączonej do projektu uchwały budŜetowej Gminy Rewal na 2009 rok,  
-   wydania opinii o moŜliwości sfinansowania  wydatków i rozchodów  
     nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach, w tym deficytu 
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     budŜetowego, wykazanych w projekcie uchwały budŜetowej Gminy  
     Rewal na 2009 r.  
Wszystkie opinie są pozytywne – kserokopie uchwał w załączeniu do 
protokołu.  
Stanowiska Komisji Rady Gminy.  
Radny L. Sipiak - Komisja Strategii i Rozwoju – opinia pozytywne.  
Radna W. Witecka – Komisja Społeczno – Oświatowa – opinia pozytywna z 
następującym zastrzeŜeniem. W dz. 921 Kultura i Ochrona Dziedzictwa 
Narodowego rodz. 92195 Pozostała Działalność pkt a. koncepcja 
zagospodarowania terenu centrum m. Śliwin, poniewaŜ wg posiadanych 
przez Komisję informacji wynika, Ŝe jest to projekt techniczny budowy kościoła 
w tej miejscowości, a to nie leŜy do zadań samorządu.        
Przewodniczący w/w Komisji złoŜyli do protokołu pisemne opinie – stanowiące 
załączniki do protokołu.  
Radny W. Jaworowski – nie powie nic nowego ale pomnie waz P. Wójt pewne 
postawy nazwał inaczej niŜ powinno się nazwać, ale w sytuacji zbliŜającego 
się kryzysu moŜe się okazać, Ŝe tak agresywny budŜet nie powinien być 
przyjęty i tego się nie uwzględnia. BudŜet co prawda jest spięty bo w miejsce 
zmniejszonego wpływu ze sprzedaŜy mienia gwarancją są kredyty, lecz jak 
uwaŜa mnie naleŜy to do pozytywów. UwaŜa, Ŝe do tego budŜetu naleŜałoby 
podejść z większą rozwagą i to co uwaŜa za nierozwaŜne to Wójt nazywa to 
działaniem optymistycznym, natomiast działania rozwaŜne działania nazywa 
pesymistycznymi z czym takim zgodzić się nie moŜe. BudŜet ten moŜe się spiąć 
a jak w którymś miejscu zabraknie to zawsze moŜna zaciągnąć jakiś tam 
kredyt. Optymistyczne jest to, Ŝe nadal mamy duŜo majątku w 
nieruchomościach – np. tereny w Pobierowie – ale to nie znaczy, Ŝe w dobie 
kryzysu mamy tym majątkiem dowolnie dysponować. Dlatego negatywnie  
odnosi się do tego agresywnego budŜetu.   
Kolejna sprawa wymagająca pilnego wyjaśnienia  to  zaopatrzenie gminy w 
wodę jest to jego zdaniem sprawa priorytetowa. W czasie dyskusji zwracał na 
to uwagę postulując, aby na ten cel zwiększone zostały środki. Wójt twierdzi, 
Ŝe to się jakoś ułoŜy a sprawę rozwiąŜe nowa   spółka powstająca w miejsce 
dotychczasowego ZWiK – być moŜe tak będzie, ale P. Wójt o tym nie 
powiedział. Trzeba wiedzieć za czym się głosuje. Prosi wobec tego o 
wyjaśnienie tej sprawy. Wszystko bowiem da się załatwić. Być moŜe dojdzie 
albo do podwyŜki cen albo do prywatyzacji poprzez sprzedaŜ udziałów w 
spółce. Być moŜe ten cel – o którym my nie wiemy – juŜ został załoŜony. Ma 
nadzieję, Ŝe Wójt rozwieje jego obawy bowiem większość radnych nie widzi 
Ŝadnych zagroŜeń. Nie zgodzi się ze stwierdzeniem, Ŝe jego sposób myślenia 
jest negatywny.  
Kolejna sprawa to znaczne zmniejszenie funduszy na promocję gminy. Nasza 
gmina posiada specyficzny charakter i środki na promocję winny być 
zwiększane. Pan Wójt  swego czasu zasłynął z tego, Ŝe promocja ta była 
bardziej skuteczna przez co uzyskał akceptację swoich działaniami ze strony 
wszystkich mieszkańców gminy. Obecnie odnosi się wraŜenie, Pan się z tego 
wycofuje uwaŜając, Ŝe zrobił dostatecznie duŜo. Większość mieszkańców 
gminy inwestuje – poprzez utrzymywanie stron internetowych – w promocję 
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gminy. Jest to jednak zbyt mało i uwaŜa, Ŝe na tą działalność naleŜy 
wydawać więcej środków a liczenie na to, Ŝe sprawy te załatwi nam  w 
przyszłości nowa spółka nie jest myśleniem optymistycznym. Ma nadzieje, Ŝe 
te wszystkie zgłoszone przez niego uwagi Pan Wójt rozwieje i wtedy be4dzie 
wszystko jasne. 
Radny R. Gutowski – zaproponował aby dokonać zmiany zapisu w dz. 921 
rozdz. 92195 – pozostała działalność z planowanych pkcie a 70.000 zł po 
rozmowie ze społecznym komitetem postanowiono na budowę kościoła 
środki własne. A z planowanych pierwotnie 70.000 zł przeznaczyć 20.000 na 
zagospodarowanie zaniedbanego centrum m. Śliwin a pozostałą sumę 
50.000 zł przekazać do dyspozycji Wójta Gminy. Nie podoba mu się natomiast 
zapis  gdzie przeznacza się 10.000 zł na chór - uwaŜa, Ŝe jest zbyt wysokie.  
Radna W. Witecka – jest to zadanie gminy polegające na wspieraniu 
działalności kulturalnej.  
P. Wójt – o tym, Ŝe jest kryzys to nie tyle go odczuwamy co wiemy o nim od 
dawna z doniesień medialnych.  To, Ŝe działki sprzedają się gorzej czyli nie tak 
jak byśmy chcieli to nie znaczy, ze jest to efekt kryzysu. Cztery lata temu 
sytuacja na tym rynku była podobna. Ceny ostatnio wywindowane na 
przetargach były horrendalnie wysokie i były to jego zdanie ceny chore. Do 
projektowania tego budŜetu przystąpiliśmy bardzo rozwaŜnie gdyŜ jak uwaŜa, 
Ŝe rozwaga jest optymizmem i dlatego tez nie ma zaplanowanych wpływów z 
tytułu ustalenia maksymalnych stawek podatkowych. Odwróciliśmy 
tendencję przy sprzedaŜy mienia nie zwiększania lecz ograniczania. MoŜemy 
np. podzielić i sprzedać tereny po byłej jednostce wojskowej w Pobierowie 
chcemy ten duŜy teren przeznaczyć pod działalność całoroczną. Realizacja 
zaplanowanych  inwestycji została rozłoŜona na przed i po sezonie, o ile 
zabraknie nam środków to wówczas zaplanowane na II część roku  
inwestycje zostaną przeniesione na rok 2010. Jeśli chodzi o zaopatrzenie w 
wodę to w dz. 900 jest zaplanowane poręcznie kredytu dla nowej firmy - jaka 
powstanie po restrukturyzacji ZWiK -  na ten cel. Chodzi głównie o bieŜące 
zaopatrzenie w wodę. Obecnie nie stać jest nas na prowadzenie nowych 
duŜych inwestycji. Wiadomo, Ŝe na terenie gminy wody nie jest zbyt duŜo i nie 
wystarczy to na nasze potrzeby. To zgodnie z przyjętą strategią zaopatrzenia 
w wodę  trzeba będzie sprowadzać wodę z zewnątrz. Tylko po ostatnim 
spotkaniu z Hydrologiem oraz Kierownikiem ZWiK nie bardzo wiemy skąd 
będziemy ją sprowadzać. Słowem jest to monitorowane i jest to patrzenie w 
przyszłość.     
Jeśli chodzi o promocje to z jednej strony Pan mówi o nierozwadze a drugiej 
strony lekką ręką dorzuca Pan z budŜetu  nie wskazując na dochody czyli 
skąd wziąć pieniądze – czyli jest to optymistyczne, ze tak Pan patrzy na ten 
budŜet.   
Jeśli chodzi o sprawy Śliwina to odbyło się spotkanie  komitet na rzecz 
budowy na którym ustalono, Ŝe komitet  z własnej inicjatywy pozyska środki na  
zrealizowanie tej inwestycji. Zapis jednak pozostaje i na zagospodarowanie 
centrum miejscowości – tylko i wyłącznie na ten cel – 20.000 zł, uwaŜa, Ŝe tyle 
dla tej miejscowości moŜemy dać i nic się pod tym zapisem juŜ nie kryje, a 
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pozostałe  zaplanowane pierwotnie 50.000 zł przeniesione zostało w 
realizację inwestycji drogowych.  
Radny W. Jaworowski – jeśli chodzi o gwarancje kredytowe dla spółki na 
realizacje inwestycji wodnych to o tym wie. Musimy pamiętać, Ŝe za miesiąc 
gdy będziemy dyskutować o zmianach w studium i gdy wówczas zgodzimy 
się na dalszą urbanizację gminy to będzie z naszej strony nepotyzmem.  
Radny B. Woźniak – wnioskuje o zamknięcie dyskusji nad projektem budŜetu 
gdyŜ został on gruntownie – od połowy listopada - przebadany i w stosunku 
do pierwotnej wersji znacznie zmieniony. Wiadomo, Ŝe nikt z nas nie jest w 
stanie zrobić wszystkiego w sposób doskonały, lecz kaŜdy z nas działał w 
najlepszej wierze. Nie zostały spełnione wszystkie Ŝyczenia w tym tez i Wójta 
Gminy.  Szczegółowe pytanie to czy moŜna dokonać zmian w 
projektowanym zapisie § 15 uchwały budŜetowej czy sprawa – którą 
sygnalizował na posiedzeniu Komisji Rady - była rozwaŜana, czy teŜ 
zapomniana.     
P. Wójt – na to pytanie moŜe udzielić odpowiedzi P. Radca Prawny.  
P. A. Ciszek – taki zapis musi pozostać.  
Radny B. Woźniak – czy uchwała będzie opublikowana w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego.  
Biuro Rady – tak w kolejności nawet po 3 miesiącach.  
P. Skarbnik Gminy – od ostatniej Komisji zostały wprowadzone następujące 
zmiany: przeniesiono 50.000 zł z m. Śliwin na inwestycje drogowe oraz  
wprowadzono przewidywaną – na podstawie uzyskanej informacji od 
Skarbnika Powiatu -  subwencję oświatową na schronisko młodzieŜowe w 
Pobierowie – 116.000 zł na cały rok – przekazywana nam w ratach 
miesięcznych zgodnie z zawartym porozumieniem.     
Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały w sprawie przyjęcia BudŜetu 
Gminy na rok 2009.  
Uchwała w przedłoŜonej wersji wraz z załącznikami została przyjęta za 
przyjecie głosowało 13 radnych, 1 radny był przeciw – głosowało 14 radnych.                                       
 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  
Nie stwierdzono.  
 

Ad. 12. Wolne wnioski i zapytania.  
P. Wójt podziękował Radzie Gminy za zaufanie i optymizm przy przyjęcie 
budŜetu oraz  za współpracę przy jego przygotowaniu wszystkim radnym, 
sołtysom i pracownikom U.G.     
Kolejna sprawa to był przygotowany projekt uchwały w sprawie terenów z 
ANR pod boisko w Trzęsaczu. Okazało się, Ŝe do tego wystarczy jego 
zarządzenie i nie musi być do tego uchwała Rady. Wszystkie dokumenty 
zostały złoŜone i jak dobrze pójdzie to w 2009 roku boisko Orlik zostanie 
oddane do uŜytku w Trzęsaczu.  Ziemia pod to boisko zostanie przekazana 
najpóźniej do końca stycznia 2009 roku. 
P. Przewodnicząca złoŜyła wszystkim zebranym Ŝyczenia z okazji zbliŜających 
się Świąt BoŜego Narodzenia.  
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Ad. 13. Wobec wyczerpania tematyki sesji prowadzący sesję 
Przewodnicząca  Rady radna Joanna Drzewińska - Dąbrowska o godzinie 
9.58 zamknęła XXXVI zwyczajną sesję Rady Gminy.  
 
 
 

............................                                                        .........................................  
    protokółował                                                                                 Przewodnicząca Rady                                                                                                                                 


